

# Oppsummering arbeidsgruppemøte 30.04.2020

## Arbeidsgruppe for forskning og utdanning

Kl. 1000-1040

Sted: Skype

Til stede:

Helén Andersen

Fred. S. Hansen

Inger Jennings

Therese Sigurdson

Gunhild Lutnæs

Referent: Gunhild

### Agenda:

1. Gjennomgang av spørsmål til regelverksarbeidet, utsendt før påske
2. Hvilke spørsmål er relevant for arbeidsgruppa og din institusjon
3. Arbeidsdeling
4. Videre prosess og neste møte

1. Ingen så det som hensiktsmessig å gjennomgå de tematiske spørsmålene, da både SIOS, UNIS og SSF ser det som viktigst å gi tilbakemelding på generelt nivå. NP informerte om at de har flere roller i dette, da NP også sitter i direktoratsgruppa som skal jobbe med regelverksendringene, og vil gi innspill også gjennom denne gruppa.

2. Selv om det er i hovedsak kommer tilbakemelding på generelt nivå kan alle stå fritt til å kommentere/besvare enkeltspørsmål. Det er viktigst å få fram er at regelverket må tilpasses forskning og undervisning, slik at dette kan videreføres som før. Alle står likevel fritt kommentere konkrete spørsmål.

3./4. Alle sender sine innspill til Helén innen **16. mai**.

- til regelverksendringene og evt. de konkrete spørsmålene dersom ønskelig
- til organisasjonens aktivitet og bruk av området og planer for framtida
- behov og planer for bruk av ny teknologi og nye ferdselsformer (glidere, droner, ROV, el-skutere osv.)
- eventuelt andre forhold som det bør tas hensyn til i regelverksarbeidet

Helén syr dette sammen til en felles tilbakemelding som oversendes Sysselemanden innen 1. juni (i praksis 2. juni pga. helligdag).

Dersom noen har behov for et møte før innlevering gir man tilbakemelding til Helén, som da vil innkalle til møte siste uke av mai.